

FABKONTAKT

XAM BETON ASTARI

MƏHSUL HAQQINDA: Xam beton üzərinə tətbiq ediləcək alçı və sement əsaslı suvaqlardan öncə səthin yapışqanlığını artırmaq məqsədiylə istifadə edilən polimerlə modifikasiya edilmiş qətran əsaslı iç və çöl cəbhə astarıdır.

XÜSUSİYYƏTLƏRİ: Solğun qırmızı rəngli astardır. Sıxlığı $1,47 \pm 0,02$ q/ml.

TƏTBİQ EDİLƏCƏK SƏTHLƏR: Xam beton səthlərə alçı və sement əsaslı qarışımın tətbiqindən əvvəl tətbiq edilir. Xam beton səthlərdə (divar, sütun, tavan) iki tərəfli bağlayıcılığı artıran astar kimi istifadə edilir.

TƏTBİQİ: Səth hazırlığı: Tətbiq ediləcək səth məhsulun yapışmasını əngəlləyən hər cür kir, pas və yağlardan təmizlənməlidir. Səthdəki xətlər təmir edilməlidir. Səth quru və təmiz olmalıdır.

Tətbiqi: İstənilən konsistensiyaya görə 1-2% civarında su ilə aşağı dövrü qarışdırıcı ilə qarışdırılıb hazırlanaraq rolik ilə səthə tək qat şəklində tətbiq edilir. Tətbiq zamanı **FABKONTAKT** müəyyən aralqlarla qarışdırılmalıdır. Üzərinə suvaq və alçının tətbiq edilməsi üçün səth tam qurumalıdır (təxminən 24 saat).

DİQQƏT!

- Tətbiq etmə temperaturu $+5^{\circ}\text{C}$ ilə $+30^{\circ}\text{C}$ olmalıdır.
- Tətbiq etmə zamanı **FABKONTAKT** müəyyən aralqlarla qarışdırılmalıdır.
- Tətbiq ediləcək səth hər cür yağlardan təmizlənməlidir.

HƏLL EDİLMƏSİ: Rolik ilə tətbiq edildikdə maksimum 1-2% təmiz su ilə həll edilərək tək qat olaraq tətbiq edilməsi tövsiyyə olunur.

QURUMA VAXTI (20°C , 65% HR-də): Son quruma – 24 saatdır (daha yüksək rütubətlik və aşağı temperaturlarda quruma müddəti uzana bilər).

SƏRFİYYAT: Tətbiq ediləcək səthin növünə, əmiciliyinə və strukturuna görə 1 kiloqram ilə tək qatda orta hesabla 4 m^2 sahə örtülə bilər. Dəqiq sərfiyyat üçün nümunə testi keçirilə bilər.

SAXLANILMASI: Açılmamış qutusunda, sərin və quru yerdə dondan və birbaşa günəş işığından qorunaraq 18 ay saxlanıla bilər. Qutunun qapağını istifadədən dərhal sonra hava keçirməyəcəyi şəkildə bağlayın.

QUTU ÖLÇÜLƏRİ: 5kq, 10kq, 20kq.

XƏBƏRDARLIQ: Xi Qıcıqlandırıcıdır.

DİQQƏT! R43: Dəri ilə təmasında həssaslıq törədə bilər.

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ:

S2: uşaqların olduğu yerlərdən uzaq tutun.

S23: buxarını udmayın.

S24/25: göz və dəri ilə təmasından qorunun.

S37: münasib əlcək ilə istifadə edin.

S46: udulduğu halda dərhal həkimə müraciət edin, qabı və ya etiketi göstərin.

SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR

FABKONTAKT

EXPOSED CONCRETE PRIMER

DESCRIPTION: Polymer modified resin based interior surface primer used for enhancing surface adherence before plaster and cement based liquid applications to be performed on exposed concrete.

TECHNICAL PROPERTIES: Color: Pale red. Density: 1,47±0,02 g/ml.

APPLICATION AREAS: Used on exposed concrete surfaces before the application of gypsum and cement based mortar. Used as an adherence improver on surfaces like exposed concrete (wall, column and ceilings).

APPLICATION: Surface Preparation: Applicable surface should be cleaned of any kind of dirt, rust or oil which will restrain the product from adhering on surface. Defects on surface should be repaired. Surface should be dry and clean.

Application: Prepared by mixing with water at a rate of 1-2% depending on the desired viscosity using a low speed mixer and applied to the surface with sheepskin roller as one coat. **FABKONTAKT** should be mixed with specified intervals during application. Wait until the surface gets dry thoroughly for primer and plaster work (Approx. 24 hours).

WARNING!

- Application temperature should be between +5°C and +30°C.
- **FABKONTAKT** should be mixed with specified intervals during application.
- The surface should be cleaned of any kind of grease.

THINNING: Can be thinned with water at a maximum rate of 1-2%.

DRYING TIME (20°C, 65% RH): last drying – 24 hours (lower temperatures and higher humidity may delay the drying process).

CONSUMPTION: An area of 4 m² can be covered with 1 kg in one coat (may vary depending on surface structure). A controlled sample work should be carried out for precise consumption calculation.

STORAGE: Can be stored for 18 months in a cool and dry place by protecting against frost and direct sun light in its unopened package. Close the cover tightly after use.

PACKAGES: 5kg, 10kg, 20 kg.

RISK WARNINGS: Xi Irritating. R 43: May cause sensitization by skin contact.

SECURITY WARNINGS:

S 2: Keep out of reach of children.

S 23: Do not breathe gas/fumes/vapors/aerosol.

S 24/25: Avoid contact with skin and eyes.

S 37: Wear suitable gloves.

S 46: If swallowed, seek medical advice immediately and show this container or label.

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR MISUSE.

ФАВКОНТАКТ

ГРУНТОВКА ДЛЯ СЫРОГО БЕТОНА

О ПРОДУКЦИИ: грунтовка для внешних и внутренних поверхностей на основе модифицированного полимером смолы для увеличения адгезии сырого бетона перед нанесением любого вида штукатурки

ОСОБЕННОСТИ: бледно-красная грунтовка. Плотность $1,47 \pm 0,02$ г / мл.

МЕСТА ПРИМЕНЕНИЯ: наносится на сырой бетон перед нанесением штукатурки и цементных растворов. Используется на поверхностях из сырого бетона (стен, колонн, потолков) в качестве грунтовки, увеличивающей двустороннюю адгезию.

ПРИМЕНЕНИЕ: Подготовка поверхности: поверхность должна быть очищена от любого вида грязи, ржавчины и жира, предотвращающих адгезию. Неровности и несовершенства должны быть отремонтированы. Поверхность должна быть сухой и чистой.

Применение: в соответствии с желаемой консистенцией смешивают с водой в пределах 1-2% при помощи миксера с низкой скоростью и с помощью валика наносят на поверхность одним слоем. Во время нанесения **ФАВКОНТАКТ** необходимо перемешивать время от времени. Перед нанесением штукатурки и гипса поверхность должна полностью высохнуть (около 24 часов).

ОБРАТИТЕ ВНИМАНИЕ!

- Температура во время нанесения должна быть между $+5^{\circ}\text{C}$ и $+30^{\circ}\text{C}$.
- Во время нанесения **ФАВКОНТАКТ** необходимо перемешивать с регулярными интервалами.
- Поверхность должна быть очищена от любого вида жира.

РАЗБАВЛЕНИЕ: при нанесении с помощью ролика грунтовку смешивают с чистой водой в пределах 1-2% и наносят в один слой.

ВРЕМЯ ВЫСЫХАНИЯ (20°C , 65% ОВ): полное высыхание – за 24 часа (высокая влажность и низкие температуры могут задержать процесс сушки).

РАСХОД: в зависимости от вида, абсорбции и структуры поверхности одним килограммом (1кг) **ФАВКОНТАКТ** в один слой можно покрыть поверхность в 4м^2 . Возможно проведение контрольных работ для определения точного расхода.

ХРАНЕНИЕ: в нераскрытой упаковке, в защищенном от прямых солнечных лучей, прохладном и сухом месте может храниться в течение 18 месяцев. Закройте крышку коробки сразу после использования для предотвращения попадания воздуха.

РАЗМЕР УПАКОВКИ: 5 кг, 10 кг, 20 кг.

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ: Xi Раздражитель.

ВНИМАНИЕ! R43: контакт с кожей может вызвать повышенную чувствительность.

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ:

S2: Хранить вдали от детей.

S23: Не вдыхайте пары.

S24 / 25: Остерегайтесь контакта с глазами и кожей.

S37: Используйте соответствующие перчатки.

S46: В случае глотания немедленно обратитесь к врачу, покажите контейнер или этикетку.

ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ИСПОЛЬЗОВАНИЕ.